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Styrelseprotokoll nr 6, 2023-06-07 på Senioren 
 
Närvarande  Delges även    
Ruth Brunner, ordförande Conny Jönsson   
Barbro Carlsson, sekreterare  Christer Samuelson                                                 
Hem Mathiasson 
Lena Mathiasson 
Tommy Nermar                    
Margreth Segerstein 
Bitte Wallenius, kassör  
Frånvarande 
Anita Berg 
Thomas Persson 
                                                                      
§ 1 Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2     Godkännande av föredragningslista 
Dagordningen godkändes efter tillägg av Föreningsförsäkring, punkt 5. 
 
§ 3     Val av justerare 
Hem Mathiasson valdes att justera dagens protokoll. 
 
§ 4 Genomgång och justering av protokoll 2023-04-03 

➢ Vi planerar inte något inspirationsmöte till våren förrän vi vet om Samorganisationen 
ska ha någon Temadag. Lena tar upp frågan på Samorganisationens nästa möte. 

➢ Vi diskuterade om Bogruppens organisatoriska placering ska vara i SPF. Tommy tar 
upp frågan på deras nästa möte. 

 
§ 5     Föreningsförsäkring 
Vi diskuterade om vi eventuellt behöver ha en föreningsförsäkring. Bitte kollar kostnaden och 
vad den gäller för. 
 
§ 6     App för telefoner – SPF Seniorerna 
Förbundet har en app som vi kan ansluta oss till. Denna hämtar och uppdaterar automatiskt 
nyheter mm från vår hemsida. All information är öppen och det behövs ingen inloggning. 
Avtalet är på ett år i taget och kostnaden är 3,75 kr / medlem och år, ca 3 500 kr för oss. Vi 
beslutade att medverka och Barbro kontaktar vår IT-ansvarige Per Wallenius. 
 
§ 7    Funktionärsträff flytt 
Funktionärsträffen på Bönan & Bäret flyttas till den 19 september. Ok med Mats Larsson. 
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§ 8    Infomöte med K-Fastigheter 
K-Fastigheter bjöd in våra medlemmar till infoträff den 26 maj på Statt och lägenhetsvisning. 
Några affärsidkare i stan har hört av sig på mail och vill skriva avtal med oss. Beslutades att 
vi inte kommer att skicka ut några mail från dem till våra medlemmar. De får kontakta PR-
gruppen om de vill komma och presentera sina resp företag. Tommy Nermar reserverade sig 
mot beslutet, han föreslår att vi gör en snygg folder, flersidig, som beskriver våra aktiviteter. 
Alla våra fritidsarbetande medarbetare kunde ges möjlighet att (kort) beskriva respektive 
verksamhet. Denna folder skulle i så fall finansieras via annonser. 
 
§ 9      Ekonomi 

➢ Bitte har gjort en redovisning på Friskvårdsgruppens intäkter och kostnader. Det 
behövs ingen avgiftshöjning i nuläget. Lena tar upp det på Friskvårdsgruppens nästa 
möte. 

➢ Ruth har tagit emot checken på 20 000 kr från Sparbanksstiftelsen. Bild och text finns 
på startsidan på vår hemsida under en ny rubrik, ” Senaste Nytt”. 

 
§ 10    Styrelseledarmötenas ev rapport från sina resp ansvarsgrupper 

➢ PR-gruppen – Ruth Brunner/ ej närvarande på mötet. Ruth har inte fått något 
svar angående betalning på kvällsträffarna. 

➢ Mobil-gruppen – Tommy Nermar / De är nu fyra ledare och ska ha nästa möte i 
augusti. 

➢ Friskvårdsgruppen – Lena Mathiasson / All gruppträning inomhus är avslutad. 
Cykling och promenader fortsätter ett tag till. 

➢ Medlemsvård 85+ – Barbro Carlsson / Från resan den 25 maj finns ett referat 
under en ny flik på vår hemsida, ”Medlemsvård 85+”. 

➢ Bogruppen -Tommy Nermar / De har inte haft något möte. 
➢ Sångkören - Anita Berg / ej närvarande på mötet. 
➢ Klubbmästare – Anita Berg / ej närvarande på mötet. 
➢ Lotteri – Hem Mathiasson / Inget nytt. 
➢ SPF Samorganisationen – Lena Mathiasson / De har haft ett mycket trevligt 

möte den 23 maj hos SPF Sösdala Hembygdskontakten. Det är en mycket aktiv 
förening. 

§ 11 Övriga frågor 
Inbjudan till välkomstträff för nya medlemmar den 6 september måste skickas ut i sommar. 
Ruth uppdaterar inbjudan och Barbro skickar ut den. 
 
§ 12 Nästa styrelsemöte 
Måndag den 14 augusti kl 10.00. 
 
§ 13    Sammanträdet avslutas 
Ordförande tackade för uppmärksamheten, önskade alla en fin sommar och avslutade mötet.               
 
Vid protokollet Justerat        Justerat 
 
 
 
Barbro Carlsson Hem Mathiasson       Ruth Brunner 
Sekreterare                                             Ordförande   


